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PROTOKÓŁ NR XXIX/2022 

Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 28 MARCA 2022 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gmina na 2022 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości, 

4) uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025, 

5) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024, 

6) przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wspierania Seniorów” na rok 2022 w 

Gminie Budziszewice. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach za 2021 rok 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024 i działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2021 

rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2021 rok oraz realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Budziszewice za 2021 rok. 

8. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami Rady Gminy. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXIX sesji Rady 

Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy członkowie Rady 

Gminy. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad, w 

wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XXVIII/2022 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 

rok. 

Powiedziała min., że plan dochodów i plan wydatków  zwiększy się o kwotę 1.072.788,00zł. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Radny – Mirosław Matysik – zapytał o przebudowę szkoły w Budziszewicach – będzie to 

termomodernizacja czy coś więcej. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że będzie to kompleksowa przebudowa wewnątrz i zewnątrz. 

Wniosek o dofinansowanie opiewa na 6 mln zł. 

Radny – Mirosław Matysik – zapytał o parkiet na sali gimnastycznej. Jest dobry czy trzeba go zmieniać? 

Wójt – Marian Holak – zobaczymy.  

Radny – Mirosław Matysik – zapytał o centrum aktywności. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że wyjaśni później. 

Radna – Danuta Chała – zapytała o remont drogi na Adamowie na dwóch działkach. 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że są to środki, które zostały z remontu drogi 

Adamów-Józefów z funduszy popegeerowskich. Musimy je wykorzystać na tym terenie. Jest to droga 

przez miejscowość, a numery to działki, na których się mieści. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2022 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXIX/167/2022 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy, zarówno 

Zarządzeniami przez wójta jak i Uchwałą przez Radę. 

Dodała, że szczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w wyjaśnieniach,  które stanowią załącznik 

do uchwały. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 
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10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXIX/168/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

3) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  – powiedziała, że na poprzedniej sesji uchwalona została nowa 

uchwała dotycząca opłat za śmieci.  Zmienił się zapis: poprzednio było od nieruchomości, obecnie jest 

od domku. 

Deklaracja dostosowana została do przepisu w nowym brzmieniu. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli 

nieruchomości, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XXIX/169/2022 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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4) uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025 

 

Inspektor – Małgorzata Wójcik -  powiedziała, że projekt uchwały wszyscy otrzymali, po czym poprosiła 

o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

narkomanii na lata 2022-2025, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXIX/170/2022 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

5) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że Program wszyscy otrzymali, po czym poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 
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Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXIX/171/2022 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2022-2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

6) przyjęcia Gminnego Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w 

Gminie Budziszewice 

 

Pracownik GOPS – Anna Gawlikowska -  wyjaśniła, że realizacja programu obejmie swoim zakresem 

dwa moduły: 

I moduł będzie angażował do realizacji wolontariuszy świadczących codzienną pomoc osobom 

potrzebującym wsparcia, 

II moduł ma na celu poprawę bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w 

miejscu zamieszkania osób starszych poprzez dostęp do tzw. opieki na odległość. W ramach tego 

działania zaplanowaliśmy zakup 20 opasek dla seniorów, poprzez które można będzie kontaktować się 

z osobami świadczącymi pomoc medyczną. Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Budziszewice, 

po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 
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3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXIX/172/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 w Gminie Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak- zapytała o nabór wolontariuszy. 

Pracownik GOPS – Anna Gawlikowska – poinformowała, że będzie ogłoszony poprzez stronę 

internetową i np. plakaty. 

Radna – Barbara Woźniak – czyli każdy będzie mógł być wolontariuszem. 

Pracownik GOPS – Anna Gawlikowska – praktycznie tak. 

 

PUNKT 5 

              SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI GMINNEGO OŚRODKA POMOCY SPOŁECZNEJ  

              W BUDZISZEWICACH ZA 2021 ROK ORAZ POTRZEBY W ZAKRESIE POMOCY SPOŁECZNEJ 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że szczegółowe sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodk 

Pomocy Społecznej w Budziszewicach za 2021 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej wszyscy 

otrzymali, po czym poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Sprawozdanie przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 
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9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach za 2021 rok oraz 

potrzeby w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna – Dorota Kowalczyk – Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych złożyła 

wniosek o podwyżkę diet. 

Wójt – Marian Holak – zajmiemy się tą sprawą na najbliższej sesji. 

 

PUNKT 6 

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY W 

RODZINIE ORAZ OCHRONY OFIAR PRZEMOCY W RODZINIE NA LATA 2021-2024 I 

DZIAŁALNOŚCI ZESPOŁU INTERDYSCYPLINARNEGO ZA 2021 ROK. 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że przedmiotowe sprawozdanie wszyscy otrzymali, po czym 

poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem Sprawozdania z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie na lata 2021-2024 i działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2021 rok, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Sprawozdanie przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024 i działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2021 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 7 

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWIĄZYWANIA 

PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH ZA 2021 ROK ORAZ REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU 

PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANII DLA GMINY BUDZISZEWICE ZA 2021 ROK 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że przedmiotowe sprawozdanie wszyscy otrzymali, po czym 

poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem Sprawozdania z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2021 rok oraz 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Budziszewice za 2021 rok, w 

wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Sprawozdanie przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2021 rok oraz realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Budziszewice 

za 2021 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 8 

              INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że: 

- otrzymaliśmy dofinansowanie na klub Seniora, 
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- podpisaliśmy umowę na budowę przepompowni i zbiornika, 

- złożyliśmy kolejne wnioski do Polskiego Ładu.  

 

PUNKT 9 i 10 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Innych spraw nie omawiano. 

 

PUNKT 11 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym  

zamknął XXIX sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


